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Reseberättelse  

 

Jag hade det stora nöjet att få åka på ASSH i Toronto 2023 tillsammans med mina kollegor Maria 

Moloney och Simon Farnebo. Vi tog tåget tidigt från Linköping till Kastrup där vi planerad vilka 

sessioner vi tänkte gå på. Flyget till Toronto gick via Reykjavik, där Simon var på väg att inte komma 

med planet eftersom han råkat skriva ut fel eTA. Efter ett snabbt samtal hem och lite stresspåslag vid 

gaten fick han rätt version mejlad och vi kom alla med planet. Väl framme i Toronto checkade vi in på 

Fairmont Royal York, ett något udda hotell där det spelades klubbmusik i foajén (vilket i och för sig 

inte hördes upp i hotellrummen) och för att få tillgång till Wi-Fi var man tvungen att gå med i deras 

kundklubb. Men det låg nära konferenslokalerna vilket var väldigt. Vädret i Toronto var fantastisk! 

Första förmiddagen försökte vi strosa runt, men irrade nog bort oss lite grann i stadens finanskvarter. 

Trevligt hade vi i alla fall! 

Jag hade bokat in mig på två pre-courses och nu var det dags för den första – On Call: What’s 

tredning in 2023. I början var det lite föreläsningar om hur man gick jour i USA och hur det var viktigt 

när man skrev kontrakt att se till att man fick ersättning för sin jour. Generellt verkar de ju ha ett helt 

annat ersättningssystem i USA. Sedan följde mer matnyttiga föreläsningar, och något jag ska läsa på 

mer om framöver är wrinkle-test för att utreda eventuell nervskada. Testet går ut på att det 

affekterade området efter en nervskada inte skrynklar sig som vanlig hud när det hålls i vatten en 

längre tid, och skulle således kunna användas för att påvisa förekomsten av nervskada hos en patient 

som inte är så samarbetsvillig, till exempel ett yngre barn. 

Följande morgon var det dags för nästa pre-course – Close any wound: Indispensable Upper 

Extremity flaps. Detta var en kurs med kadaverdissektion. Först visades och live-dissekerades några 

lambåer av experter och därefter fick man testa att resa lambåerna själv på sitt preparat. Detta var 

mycket lärorikt, om än något svårt för mig som inte gjort så många mer avancerade lambåer tidigare. 

Vi dissekerade dock ganska många av de lambåer man läser om i böckerna och det var ett väldigt bra 

träningstillfälle. 

Konferensen fortsatte med många spännande föreläsningssessioner. Det som var mest spännande 

och inspirerande var en session kring mikrokirurgi och replantation där bland andra dr Cavadas från 

Spanien pratade om replantationer ovanför armbågsnivå och rekonstruktion av handförmåga efter 

flertalet ytterligare operationer. 

Över lag var det en mycket givande och spännande resa. Jag blev väldigt inspirerad av att se vad 

handkirurger runt om i världen gör och det vidgade mina vyer kring vad som faktiskt är möjligt inom 

handkirurgin. Jag tackar Börje Gabrielssons minnesfond för generöst resebidrag! 
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